

[Text]

The Chairman: Thank you for coming.

Mr. Horner: I was going to mention, Mr. Chairman, but I guess I really should not mention it, as no opposition member is here, that it was the Progressive Conservative government that made this parliamentary reform available. But I will not mention it, since there are no opposition members.

The Chairman: Thank you. Little subtleties.

We are expecting the opinion of the law clerk regarding the printed material and our ability to deal with this legislation and to see for sure whether it is compatible with the Charter of Rights on printed material circulated.

We are expecting to hear, as scheduled, from the Canadian Association of Chiefs of Police at our Thursday meeting this week. Then from that brief and questioning we are planning to go into clause-by-clause on the same day.

Mr. Daubney: At what time have you scheduled that?

The Clerk of the Committee: I think it is 11 a.m. or 3.30 p.m. It is scheduled for 11 a.m.

Mr. Daubney: I have a problem: I will be chairing the justice committee at that time.

Mr. Horner: We are both on the justice committee. I also have House duty starting at 11 a.m. that day, but I will make arrangements to be here.

The Chairman: Was there a preference expressed by the chiefs of police on either of those times? Would they be available for either of those times?

Mr. Daubney: Unfortunately, I am also chairing justice then; we have Joe Clark appearing on the Sikh issue at that time. Both of those times are bad for me, but if I can get somebody else—

• 1145

The Acting Chairman (Mr. Domm): We might just as well keep it for 11 a.m., then.

Mr. Horner: Yes, go at 11 a.m.

The Acting Chairman (Mr. Domm): Is that all right? So we will sit at 11 a.m. Thursday, to hear from the chiefs of police and to hear a report from the clerks on the constitutionality of the provision in the bill dealing with illegal printing and circulation of material.

The meeting is adjourned to the call of the Chair.

[Translation]

Le président: Merci d'être venu.

M. Horner: J'allais le signaler, monsieur le président, mais j'imagine que je ne le devrais pas vraiment, vu qu'aucun représentant de l'opposition n'est présent, que c'est le gouvernement progressiste-conservateur qui a effectué cette réforme parlementaire. Mais je me garderai bien de le mentionner puisqu'aucun membre de l'opposition n'y est.

Le président: Merci. C'est très subtil.

Nous attendons l'opinion du légiste au sujet de la diffusion d'imprimés et de la possibilité pour nous de nous occuper de cette disposition législative, et de nous assurer qu'elle est compatible avec les dispositions de la Charte des droits.

Nous sommes censés accueillir l'Association canadienne des chefs de police jeudi de cette semaine. Après avoir entendu le mémoire et interrogé les témoins, nous comptons passer le même jour à l'étude article par article.

M. Daubney: Pour quelle heure est-ce prévu?

Le greffier du Comité: Sauf erreur, à 11 heures ou à 15h30. La séance est fixée à 11 heures.

M. Daubney: J'ai une difficulté: Je préside le Comité de la justice à la même heure.

M. Horner: Nous sommes tous les deux membres du Comité de la justice. Je suis également censé être en Chambre à compter de 11 heures jeudi, mais je m'arrangerai pour être ici.

Le président: Les chefs de police ont-ils manifesté une préférence pour l'une ou l'autre de ces heures? Seront-ils disponibles à un moment ou à l'autre?

M. Daubney: Malheureusement, je dois aussi présider le Comité de la justice à la même heure; Joe Clark comparait au sujet de la question des Sikhs. Ni l'une ni l'autre des ces heures me conviennent, mais si je peux trouver quelqu'un d'autre. . .

Le président suppléant (M. Domm): Aussi bien s'en tenir à 11 heures, alors.

M. Horner: D'accord pour 11 heures.

Le président suppléant (M. Domm): Ça va? Nous allons donc siéger à 11 heures jeudi pour accueillir les chefs de police et recevoir le rapport des légistes sur la constitutionnalité des dispositions du projet de loi concernant l'impression et la diffusion illégales de documentation.

La séance est levée.